

Space Conference, a Conference of Plenipotentiaries for the establishment of a European Space Agency met in Paris on 30 May 1975, at the Ministry of Foreign Affairs.

4. The following were represented:

a) The Governments of the following States,

—represented by delegates: the Kingdom of Belgium, the Kingdom of Denmark, the French Republic, the Federal Republic of Germany, Ireland, the Italian Republic, the Kingdom of the Netherlands, the Kingdom of Norway, Spain, the Kingdom of Sweden, the Swiss Confederation and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland;

—represented by observers: the Commonwealth of Australia and the Republic of Austria;

b) The following international organisations:

the Council of Europe, the European Space Research Organisation, the European Organisation for the Development and Construction of Space Vehicle Launchers.

5. The Conference constituted its Bureau as follows:

Chairman: Mr. M. d'Ornano (France)

Secretary: Mr. R. Gibson, Director General of ESRO,

and established a Credentials Committee presided by Mr. P. Creola (Switzerland),

européenne, une conférence des plénipotentiaires pour l'établissement d'une Agence spatiale européenne s'est réunie à Paris le 30 mai 1975, au ministère des Affaires étrangères.

4. Étaient représentés :

a) les Gouvernements des Etats suivants :

—par des délégués : la République fédérale d'Allemagne, le Royaume de Belgique, le Royaume du Danemark, l'Espagne, la République française, l'Irlande, la République italienne, le Royaume de Norvège, le Royaume des Pays-Bas, le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, le Royaume de Suède et la Confédération suisse ;

—par des observateurs : le Commonwealth d'Australie, la République d'Autriche ;

b) les organisations internationales suivantes :

Conseil de l'Europe, Organisation européenne de recherches spatiales, Organisation européenne pour la mise au point et la construction de lanceurs d'engins spatiaux.

5. La Conférence a constitué son Bureau comme suit :

Président : Monsieur M. d'Ornano (France)

Secrétaire : Monsieur R. Gibson, Directeur Général du CERS

et a constitué une commission de vérification des pouvoirs présidée par Monsieur P. Creola (Suisse),

fuldmægtigede ministre vedrørende oprettelsen af en europæisk rumorganisation sammen den 30. maj 1975 i udenrigsministeriet i Paris.

4. Følgende var repræsenteret:

a) Regeringerne for følgende stater:

—repræsenteret ved delegerede: Kongeriget Belgien, Kongeriget Danmark, Den franske Republik, Irland, Den italienske Republik, Kongeriget Nederlandene, Kongeriget Norge, Det schweiziske Forbund, Spanien, Det forenede Kongerige Storbritannien og Nordirland, Kongeriget Sverige og Forbundsrepublikken Tyskland;

—repræsenteret ved observatører: Det australske Statssamfund og Republikken Østrig.

b) Følgende internationale organisationer:

Europarådet, Den europæiske Rumforskningsorganisation (ESRO) og Den europæiske Organisation til udvikling og bygning af løfteraketter til rumfartøjer (ELDO).

5. Konferencen sammensatte sit forretningsudvalg således:

Formand: Hr. M. d'Ornano (Frankrig)

Sekretær: Hr. B. Gibson, Generaldirektør, ESRO,

og nedsatte et udvalg til prøvelse af fuldmagter under formandskab af: Hr. P. Creola (Schweiz),